
SANDNES KOMMUNE
Hommersåk skole

MØTEREFERAT

MØTETYPE: FAU
DATO: 04.10.21
STED: Møterom hovedbygg
MØTELEDER: Benn Rosland
MØTEREFERENT: Elin Arntsen

Til stede: Arve Sæther (rektor), Benn Rosland, Karoline Kallestein, Elin Arntsen, Knut Eirik
Riise, Kenneth Ingvaldsen

Fravær: Sindre Børsheim, Kristine Tveit
Sendes også: Legges ut på hjemmeside

Sak Behandlet Ansvar
1 Konstituering av styret:

Benn fortsetter som leder. Kenneth blir nestleder. Elin blir sekretær. Knut
Eirik kasserer.

2 Rektor informerer: Oppstart av skoleåret:
Skoleåret har gått fint. Bruker litt tid på å komme tilbake til en normal
hverdag etter koronatiden. Har vært litt fravær i personalet i form av
sykemeldinger.  Førstkommende fredag skal skolen markere verdensdagen
for psykisk helse. Det skal også være storsamlinga på fredag.

3 Rektor informerer: Satsingsområdet dette skoleåret:
Elevmedvirkning. Holder på å lage planer til dette. Diskuterer hvilken rolle
elevrådet skal ha, lekser i skolen mm. Elevene må få mer innflytelse i forhold
til skolemiljøet sitt. Dette ønsker skolen å bli flinkere på.

4 Rektor informerer: Neste skoleår:
Holder på å fordele elevene til neste skoleår. Elevtallet synker og det blir kun
4 klasser totalt i Riska. 94 elever. Året etter går det ned til rundt 80 elever.
Dette er forventet noen år fremover.

5 Trafikksikkerhetsaksjon:
Denne avholdes torsdag 21. oktober. Vi har hver sin vanlige refleks til alle
elevene. Vi mangler ca. 80 armbånd og 120 vester til litt større barn. Skolen
tar seg av skriv til bilistene. Klassekontaktene må skaffe to representanter fra
hver klasse. Oppmøte 07.45. Aksjonen varer ca. 30 minutter. Tar opp igjen
reflekskonkurranse. Pizza fra FAU som premie når mørketiden avtar.

6 Aktiviter foreldre kan gjøre for elever i skoletiden:
Dersom det er noen foreldre som kan bidra inn i skolen ved for eksempel
strikking, baking, være med på tur o.l. Dette formidler alle representantene
ut til sine klasser. Det er fritt fram for alle å ta initiativ. Back up/ andre
forslag: Markere adventstiden med kakao, pepperkaker, bålpanner og
musikk. Gledingskonkurranse: Konkurranse om å gjøre noe som gleder
andre.

7 Økonomi:
Vinterfesten vi har arrangert har vært ett nullprosjekt, men har gjerne gått
litt i minus. Beløpet i kassen minsker, uten at det kommer inn mer penger. Vi
diskuterer pris til vinterfesten når det nærmer seg.



Inntjening: Vi kan opprette en spleis når vi har klart ett årshjul. Viktig at
foresatte ser hva pengene skal brukes til.

8 Felles plattform:
Arve oppretter enn disk hvor vi kan legge alle dokumenter fremover.

9 Vinterfest: Årets vinterfest avholdes 24. februar.
10 FAU-møter fremover:

8. november klokken 20.00
7. februar klokken 20.00

11 Skolesituasjonen i Riska:
Holder på med en utredning rundt skolesituasjonen i Riska. Sandnes
eiendom har ansvaret for å gjøre en studie som skal avdekke behov og
komme med forslag til hvordan dette skal bli. Det er pr. i dag fire aktuelle
alternativer. Alternativene er ikke offentliggjort enda. Alle barneskolene er
enige om at de ønsker en ny stor skole som erstatter alle de tre
barneskolene i Riska. En diskusjon om hvor denne skal stå er ikke tatt.
Skolebruksplanen skal opp i kommunen i morgen.

Rådmannen m. fl. skal rundt å se på alle skolene denne uken.

12 Eventuelt:
Sak 1: Klassemiljø i 5. klasse.
Arve forteller at de jobber hardt med klassemiljøet og jobber med planer
både for klassen og enkeltelever. Skolen har vært uheldige med at
personalet har vært sykemeldte både i fjor og dette skoleåret. Dette fører til
vikarer og mindre stabilitet. Nå håper skolen at lærerne vil være på plass fra
uke 42. Skolen har brukt mer ressurser på klassen enn det klassen utløser.

Sak 2: Skolen holder på å bygge Gapahauk til skolen inne ved
Hetlandsvannet med midler fra BUPS.

Elin Arntsen, 4. oktober


